



التاريخ: 2023/04/05
المرجع: 2023/CAD/BK/045

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمه الله وبركاته،،،

الموضوع : إفصاح بشأن الدعاوى والأحكام القضائية

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية وفقاً للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة - تنفيذي

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

2023/04/05	التاريخ
شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	اسم الشركة المدرجة
رقم الكلية: 2300 لسنة 2019 مدني كلى /12 - رقم الاستئناف: 1040 لسنة 2021 الفروانية - رقم التمييز: 3776 لسنة 2021 تمييز مدني /3 الرقم الآلي: 190948210	رقم القضية الآلي- رقم الدعوى
دعوى مطالبة بمبلغ	موضوع القضية
2023/04/05	تاريخ الحكم
تمييز مدني 3 (غرفة مشورة)	المحكمة التي أصدرت الحكم- الدائرة
- شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية (مدعي ، مستأنفه ومستأنف ضدها، طاعنة ومطعون ضدها) - ضد / علي أحمد الزبيد، وغانم سعد الكواري، وعبد الرحمن محمود زمان (مدعى عليهم ، مستأنفين ومستأنف ضدهم، طاعنين ومطعون ضدهم)	أطراف الدعوى
شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	الحكم لصالح
حكمت المحكمة بالزام المدعى عليهم بأن يؤديوا للمدعية مبلغ وقدره 11,925,059.464 د.ك (احدى عشر مليون وتسعمائة وخمسة وعشرون ألف وتسعة وخمسون دينار كويتي و 464 فلس) وألزمت المدعى عليهم المصروفات ومبلغ ألف دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة الفعلية.	منطوق الحكم أول درجة
حكمت المحكمة أولا: بقبول الاستئنافات الاصلية شكلا وفي موضوع الاستئنافات أرقام 1381، 1543، 1545، 1648، 4123 / 2021 مدني/8 برفضها وألزمت كل مستأنف بمصاريف استئنافه و100 دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية. ثانيا: بإلغاء الحكم المستأنف والقضاء مجددا بالزام المستأنف ضدهم بالتضامن بأن يادوا للمستأنفة مبلغ وقدره 11,925,059.464 د.ك (احدى عشر مليون وتسعمائة وخمسة وعشرون ألف وتسعة وخمسون دينار كويتي و 464 فلس) وألزمتهم المصروفات ومبلغ ألف دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة الفعلية. ثالثا: بعدم قبول الاستئنافين الفرعيين مع إلزام المستأنف فرعا بمصروفاتهما ومبلغ 20 دينار مقابل أتعاب المحاماة عن كل استئناف.	منطوق حكم الاستئناف
قررت غرفة المشورة بمحكمة التمييز عدم قبول الطعن.	منطوق حكم التمييز
لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي الا بعد تنفيذ الحكم.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم



نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة - تنفيذي



Date: 05/04/2023
Ref: 045/BK/CAD/2023

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Disclosure of Lawsuits & Court Judgment

With reference to the above subject, find attached disclosure form of lawsuits & court judgment in accordance with Book Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments.

Sincerely,

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Executive Board Member



Disclosure of the lawsuits & Court Judgment

Date	05/04/2023
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Case No.	Court of cassation/3 Civil 3776 of the year 2021 Automated number: 190948210
Case Subject	A lawsuit claiming an amount
Judgment Date	05/04/2023
The Court that Issue the Judgment	Court of Cassation
Parties of the Case	<ul style="list-style-type: none"> - Alimtiaz Investment Group Company (plaintiff, appellant and appellee) - Ali Ahmad Al-Zubaid Ghanim Saad Al-Kawari, and Abdulrahman Mahmoud Zaman (respondents, appellants and appellees)
The Judgment is in Favor of	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	The court ruled to oblige the defendants to pay the plaintiff an amount of KWD 11,925,059.464 (eleven million nine hundred and twenty-five thousand and fifty-nine Kuwaiti dinars and 464 fils) and obligated the defendants to pay the expenses and an amount of one thousand Kuwaiti dinars in exchange for the actual legal fees.
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	<p>The court ruled:</p> <p>First: to accept the original appeals in form, and on the subject of appeals Nos. 1381, 1543, 1545, 1648, 4123 / 2021 Civil/8 rejecting them and obligated each appellant to pay the costs of his appeal and 100 dinars for actual attorney fees.</p> <p>Second: By overruling the appealed judgment and ordered again to obligate the appellees jointly to pay to the appellant an amount of 11,925,059,464 KD (eleven million nine hundred and twenty-five thousand and fifty-nine Kuwaiti dinars and 464 fils) and obligated them to pay the appellant an amount of one thousand Kuwaiti dinars in return for actual attorney fees.</p>



	Third: Not accepting the two subsidiary appeals with obligating the subsidiary appellant to pay their expenses and an amount of 20 dinars in return for attorney fees for each appeal.
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	The counseling chamber of the Court of Cassation decided not to accept the appeal.
The Potential Effect of the Judgement on the Company	It is not possible to determine the financial impact at the present time except after the execution of the judgment.

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Executive Board Member

